
By- og Boligudvalget

Til: Ministeren for by, bolig og landdistrikter

Dato: 26. november 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BYB alm. del

Spørgsmål 4
Ministeren skriver i sin redegørelse fra august 2012 om "Andelsboligforenin-
gers anvendelse af lån med tilknyttede renteswapaftaler": "Det skønnes med
en vis usikkerhed, at der er knyttet en renteswapaftale til omkring en fjerdedel
af de realkreditlån, der er ydet til andelsboligforeninger. For de foreninger, der
blev etableret i perioden 2005-2008, er andelen noget større. En del af disse
foreninger har 30-årige swapaftaler. Kun en relativt lille andel af foreningerne
har trappelån.". Vil ministeren, på grundlag af oplysningerne i www.andelbo-
liginfo.dk, fremlægge eksakte tal for, hvor mange andelsboligforeninger der
har en renteswapaftale. Tallene ønskes fordelt på andelsboligforeningernes
størrelse og geografiske lokalisering.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lars Dohn (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Lars.Dohn@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Mette Reissmann
formand
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